
Anteckningar KU-möte  

Tid: 28 september 2023, kl. 18.00 

Plats: Zoom 

Närvarande: Eva Svensson, ordförande, Ingela Ternström, sekreterare, 

Caroline Rissve, Madeleine Hulander Jonasson, Lena Palmér,  

 

1. Ekonomi 

Rapport om budget och utfall 

 

2. Landslag och Internationella mästerskap  

Landslagsorganisation 2024 diskuterades; ekonomi, aktiva, ledare, tävlingar, tester, datum för 
information mm.  Beslutades att Steg 1 blir en landslagssamling på Bosön. Målsättningen är att 
de kallade ska betala så lite om möjligt själva. 

36 enkätsvar har inkommit från tidigare och aktiva landslagssimmare. Analys av upplägg för 
landslaget fortsätter. Sandra Allerrud får i uppdrag att snarast skicka ut information om arbetet 
och att kalla till landslagssamling.  

Kvaltävlingar för VM i Qatar och uttagning av individuella program behandlades. Beslut fattas på 
extrainsatt KU-möte 16 november. 
 

3. RM  

Tävlingsledare Mats Stellwall och biträdande tävlingsledare Ingela Ternström. 

Under RM finns möjlighet för klubbarna att ha en ’lärling’ på plats som chief recorder. Klubbarna 
anmäler och Thomas Röhss bör i god tid informeras om antal deltagare. 

Madeleine ansvarar för kallelse till domare och Ingela gör förslag på uttagning på basis av 
domarnas kompetens.  
 

4. Tävlingar nationellt  

Konstsimmet ska integreras i Tempus under hösten och arbetet är igång. En extern konsult har 
börjat jobba med detta och behöver någon som kan svara på frågor under utvecklingstiden. 
Beslutades att Ingela tar över bollen, kontaktar Ulrika. 

Tävlingskalender 2024 brådskar och klubbarna har skickat in förslag. Problem har uppstått då 
USM är samma helg som Nordiska och JSM/SM krockar med JEM. Beslutades att Madeleine ber 
aktuella arrangörer om nya förslag. 

Arbetsgruppen kring insteg- och fortsättningstävlingar har lämnat förslag för beslut. Madeleine 
presenterade förslaget muntligt och ett dokument med hela sammanställningen kommer senast 
nästa vecka och KU tar beslut via mail. 

Mästerskap och sanktionerade tävlingar: Svårt utforma exakt innan vi är igång med nya reglerna. 
För 13 och över kör vi enligt WAQ. 

Acro tillåts i alla åldrar, men med olika svårighet för olika åldrar. Ska vara 8-10 pers, avdrag om 
färre än 8, minst 4. 



För B-klassen gäller att alla gör samma figurer, endast två figurer. 

Kvalpoäng inför 2024 diskuterades och beslut fattas efter RM. 

 

5. Tränarutveckling 

Inbjudan till Nätverksträff Estetiska idrotter skickas vidare till valda från olika klubbar.  

Uppdatering tränarkurser.  

- Nästa vecka webinarie – hålls på engelska men med inblandning på svenska. Frågan har lyfts 
av Helena Bengtsson om andra kurser kan/bör hållas på engelska.  

- Bas för erfarna inställd pga för få anmälda. Förfrågan har gått ut till föreningarna om vilka 
kurser de är intresserade av nästa år. 

- Junior/Seniorkurs (Pilar) är bestämd men samma helg som Christmas Price. Kollar om 
kursledaren kan ändra. Om inte hålls den som planerat.  

6. Regeluppdateringar 

Nya regler för masters har kommit från LEN. Vi har tidigare bestämt att gamla reglerna gäller på 
RM. Om inget kommit från WA efter RM går vi på reglerna från LEN under våren.  

7. Domare 

Konstaterades att genomförd clinic i Södertälje varit bra. Flera D2 domare medverkade varför 
planerad D3 ersätts av ett komplement för D2. 

8. Övriga frågor 

Inkommet ärende från ansvarsnämnden diskuterades. KU avvaktar ytterligare agerande från 
Ansvarsnämnden. 

9. Kommande KU-möten:  
a. Rutindag för möten: Sista torsdagen i månaden kl. 18.00 
b. Mötet 26 oktober kl 18 – fokus budget 2024 
c. Beslut om VM-uttagning fattas på extrainsatt KU-möte 16 november. 


